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SKRAĆENI ZAPISNIK 

sa 2. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule 
održane u srijedu, 14.07.2021. godine u 

„Dvorani Pula“ Fakulteta ekonomije i turizma,  
Pula, Preradovićeva br. 1 

 
 
Sjednicu je u 17,00 sati otvorila DUŠICA RADOJČIĆ (Možemo!-NL-ORaH), koja je 
sjednici i predsjedavala: 
Poštovane vijećnice i vijećnici dobar dan, egrege consiglere e consiglieri buon giorno,  

otvaram 2. sjednicu Gradskog vijeća Grada Pule. 
 
Zbog ograničenosti prostora vijećnice u Gradskoj palači, a sukladno preporuci Stožera civilne 
zaštite o potrebi većeg prostora za održavanje sjednice, ista se održava u ovoj dvorani „Pula“ 
Fakulteta ekonomije i turizma.  
 
Radi utvrđivanja kvoruma Predsjednica vrši prozivanje vijećnika: 
 
Red 
br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBA 
 

1.  DUŠANKO BABIĆ NL Filipa Zoričić F.Zoričić-mirovanje mandata 

2. SELMA IBRIŠAGIĆ NL Filipa Zoričić I.Močenić-mirovanje 
mandata 

3. KRISTIJAN BITERI NL Filipa Zoričić  
4. IVANA MOHOROVIĆ  NL Filipa Zoričić  
5. DUŠICA RADOJČIĆ MOŽEMO-NL-ORaH  

6. MIHA PAUS MOŽEMO-NL-ORaH  

7. NOEL MIRKOVIĆ MOŽEMO-NL-ORaH  

8. ANA FONOVIĆ MOŽEMO-NL-ORaH  
9. SANJA RADOLOVIĆ SDP  
10. IGOR BELAS SDP  

11. SINIŠA GORDIĆ SDP  
12. ELENA PUH BELCI IDS-ISU-ZELENI  
13. MIODRAG ČERINA IDS-ISU-ZELENI  
14. JADRANKA ČERNJUL IDS-ISU-ZELENI  
15. ARDEMIO ZIMOLO IDS-ISU-ZELENI  
16. MASSIMO BRAJUHA IDS-ISU-ZELENI  

17. MARIN LEROTIĆ IDS-ISU-ZELENI  
18. MONICA DEROCCHI IDS-ISU-ZELENI  
19.  MARIJA MARKOVIĆ 

-NIKOLOVSKI 
IDS-ISU-ZELENI  

20. MIRKO JURKIĆ HDZ  
21. SEAN SOLDATIĆ HDZ  

 
Slijedom prozivke i prijave prisutnosti u sustav eGlasanja te prema evidencijskim listićima 
utvrđujem da je na 2. sjednici prisutan 21 vijećnik od ukupno 21 izabranih vijećnika, te da 
Gradsko vijeće može pravovaljano odlučivati. 
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Predsjednica pozdravlja  
- gosp. Filipa Zoričića, Gradonačelnika Grada Pule 
- gđu. Ivonu Močenić i gosp. Bruna Cergnula, zamjenike gradonačelnika  
- pročelnike upravnih tijela grada  
- direktore trgovačkih društava  
- ravnatelje javnih ustanova  
- predstavnike MEDIJA 
- gđu. Lorenu Benčić – simultanog prevoditelja na znakovni jezik  
- sve GLEDATELJE koji nas prate putem TV Nove ili uživo putem „live streaming-a“ na 
mrežnim stranicama Grada Pule  
- i ostale GOSTE  
 
 
OSTALI PRISUTNI: 
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, pomoćnica pročelnika Ureda Grada Pule 
EVA BARBIR, Odsjek za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika Grada Pule 
ALEKSANDAR MATIĆ, pročelnik Ureda Grada Pule 
VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu 
INGRID BULIAN, pročelnica UO prostorno uređenje, kom. sustav i imovinu 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARJANOVIĆ, pročelnica UO za društvene djelatnosti 
JASMINA NINA KAMBER, pročelnica UO za kulturu 
NEBOJŠA NIKOLIĆ, pročelnik Službe za zastupanje Grada  
DAVOR SEBASTIJAN, informatičar 
GORAN KLIMOV, informatičar 
MICHEL PERCAN, administrativni referent eGlasanje 
MARIJAN KAURIĆ, Covid redar 
VJEKOSLAV JOZANOVIĆ, direktor, FRATARSKI d.o.o.  
VESNA DUKIĆ, direktorica, Kaštijun d.o.o. Pula 
DALIBOR SULJEVIĆ, direktor, Luka Pula d.o.o. 
DARKO BURŠIČ, direktor, Monte Giro d.o.o.  
DEAN KOCIJANČIĆ, direktor, Plinara d.o.o. 
IGOR STARI, direktor Pula Herculanea d.o.o. 
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor, Pula parking d.o.o. 
IGOR ŠKATAR, direktor, Pulapromet d.o.o. 
SAMUEL SMAILBAŠIĆ, direktor, Pula Sport d.o.o. 
RENATO PERC, direktor, Tržnica d.o.o. 
DEAN STARČIĆ, direktor, Vodovod Pula d.o.o. 
MARIZA KOVAČEVIĆ, ravnateljica, Dječji vrtić Pula 
SANJA SUBOTIĆ, Dječji vrtića Mali svijet 
TAMARA BRUSSICH, ravnateljica, DV–SI Rin Tin Tin Pula-Pola 
LORETTA MOROSIN, ravnateljica, Dnevni centar Veruda-Pula 
NELA NAČINOVIĆ, ravnateljica, Gradska knjižnica i čitaonica Pula 
IVICA ROJNIĆ, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe 
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj, Pučko otvoreno učilište Pula 
GORDANA JEROMELA KAIĆ, ravnateljica, INK–Gradsko kazalište Pula 
GORDANA RESTOVIĆ, ravnateljica Pula Film Festival 
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PRELAZI SE NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA:  
Predsjednica obavještava da je zaprimila obavijesti o osnivanju klubova vijećnika u Vijeću i 
to: 

- Klub vijećnika Liste nositelja Filipa Zoričića, kojeg čine vijećnici: Kristijan Biteri, 
Ivana Mohorović, Dušanko Babić i Selma Ibrišagić. PREDSJEDNICA KLUBA JE 
IVANA MOHOROVIĆ.  

- Klub vijećnika MOŽEMO! kojeg čine vijećnici: Miha Paus, Noel Mirković, Ana 
Fonović i Dušica Radojčić. PREDSJEDNIK KLUBA JE MIHA PAUS. 

- Klub vijećnika SDP-a, kojeg čine vijećnici: Sanja Radolović, Igor Belas i Siniša Gordić. 
PREDSJEDNIK KLUBA JE SINIŠA GORDIĆ. 

- Klub vijećnika IDS-ISU-ZELENI kojeg čini vijećnici: Elena Puh Belci, Miodrag 
Čerina, Jadranka Černjul, Ardemio Zimolo, Massimo Brajuha, Marin Lerotić, Monica 
Derocchi i Marija Marković Nikolovski. PREDSJEDNICA KLUBA JE ELENA PUH 
BELCI. 

 

Sukladno članku 14. Poslovnika predsjednica Gradskog vijeća prema potrebi može sazivati 
kolegij predsjednika klubova vijećnika.  
Ukoliko pojedini klubovi žele održavati sastanke, prostorije za rad osigurat će služba za 
poslove Gradskog vijeća.  
 

Poziv s materijalima za 2. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijećnicima dana 06.srpnja 
2021. godine, osim materijala za točku 3. koji je dostavljen 07. srpnja 2021. godine. 
Prijedlozi akata i materijali za 2. sjednicu dostupni su na tabletu i web stranici Grada Pule.  
 
Vijećnicima je dana 06. srpnja 2021. na znanje dostavljeno: 
- Izvješće Gradonačelnika o danim suglasnostima za zaduživanje i danim jamstvima za 
razdoblje od 01. siječnja do 30. lipnja 2021. godine  
- Izvješće Gradonačelnika o korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna Grada Pule za 
mjesec travanj i svibanj 2021. godine te 
- dana 14.srpnja 2021. Izvješće za lipanj 2021. godine /sukladno članku 57. stavka 3. Zakona 
o proračunu/ 
 
Prijedloge akata  po točki 3. dnevnog reda ove sjednice o izboru potpredsjednika Gradskog 
vijeća, razmatrao je Odbor za izbor i imenovanja te je Izvješće o radu Odbora dostavljeno na 
tablet.  
 
Predsjednica temeljem članka 70. Poslovnika predlaže da se iz dnevnog reda izostavi točka 6. 
„Donošenje Odluke o provedbi posebnih mjera sprječavanja odbacivanja otpada u odnosu na 
lokacije  na kojima je u više navrata utvrđeno nepropisno odbacivanje otpada na području 
grada Pule“  radi dorade. Naime, nakon dorade predmetna odluka će se uvrstiti u dnevni red. 
Htjela bi ipak dodatno obrazložiti: Sukladno Zakonu o održivom gospodarenju otpadom 
prethodni gradonačelnik je 1.ožujka utvrdio prijedlog Odluke. Iz teksta predložene odluke 
jasno je da je njezina jedina svrha bila zadovoljenje forme koju nalaže Zakon u članku 36. 
stavak 10., s obzirom da na donošenje mjera poput predloženih. Nije ni čudo kakvo nam je 
stanje u prostoru s odbačenim otpadom. Praksu formalnog propisivanja mjera ćemo ukinuti, 
za svaku propisanu mjeru sprečavanja odbacivanja otpada utvrdit će se precizna lokacija. 
Obaveza opisa prethodnih aktivnosti, na njoj precizan opis smjera, tko će provesti i kako će 
se dokumentirati i izvijestiti o poduzetom pa će onda izvještaj o provedenim mjerama postati 
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smisleniji. Stoga ćemo odluku o mjerama sprečavanja odbacivanja otpada uputiti na doradu i 
uvrstiti u dnevni red naredne sjednice gradskog vijeća.  
 
Predsjednica prepušta Vijeću da se glasanjem izjasni za izostavljanje točke 6. iz dnevnog 
reda te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

VIJEĆE sa 21 glasom “ZA”  i bez glasova “PROTIV” usvojilo prijedlog da se točka 
6. izostavi s dnevnog reda. 
 
Budući nije zaprimljen drugi prijedlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda predsjednica 
stavlja na glasanje dnevni red 2. sjednice Gradskog vijeća kako ga je predložila danas, 
14.07.2021. sa 11 točaka dnevnog reda, te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

VIJEĆE sa 21 glasom “ZA”  i bez glasova “PROTIV” usvojilo dnevni red 2. sjednice 
Gradskog vijeća 

 
D N E V N I  R E D 

 

1. Vijećnička pitanja 
2. Usvajanje Skraćenog zapisnika sa 1. konstituirajuće sjednice Gradskog vijeća od 

17.06.2021. godine 
3. Donošenje:  

3.1. Odluke o izboru  potpredsjednika Gradskog vijeća Grada Pule iz reda 
predstavničke većine  

3.2. Odluke o izboru potpredsjednika Gradskog vijeća Grada Pule iz reda 
predstavničke manjine 

4. Donošenje: 
4.1. Zaključka o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne 

infrastrukture za 2020. godinu  
4.2. Zaključka o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne 

infrastrukture za 2020. godinu 
5. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvješća o lokacijama i količinama odbačenog 

otpada, troškovima uklanjanja odbačenog otpada i provedbi mjera sprječavanja  
nepropisnog odbacivanja  otpada na području grada Pule u 2020. godini 

6. Donošenje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Pule za 2020. godinu 
7. Donošenje: 

7.1. Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Izmjena i dopuna 
Statuta Dječjeg vrtića „Mali svijet“ 

7.2. Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Izmjena i dopuna 
Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića „Mali svijet“ 

8. Donošenje Odluke o ustrojstvu i djelokrugu upravnih tijela Grada Pula-Pola  
9. Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Pule za 

2021. godinu 
10. Donošenje Odluke o uvjetima i postupku za izbor kandidata za članove nadzornih 

odbora trgovačkih društava u kojima Grad Pula-Pola ima udjele u vlasništvu (kapitalu 
društva) 

11. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje 
aktivnosti političkih stranaka u Gradskom vijeću Grada Pula-Pola za 2021. godinu 
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AD – 1  VIJEĆNIČKA PITANJA 
 
Predsjednica uvodno obrazlaže da vijećnik ima pravo postaviti najviše 2 vijećnička pitanja 
odjednom, a postavljanje pitanja može trajati najduže 3 minute. Prema Poslovniku riječ za 
vijećnička pitanja dobivati će vijećnici naizmjenično, predstavnici pozicije/opozicije.  
 
Moli vijećnike da se kroz sustav e-glasanja, pritiskom na tipku „prijava na raspravu“ prijave 
ukoliko žele postaviti vijećnička pitanja. Utvrđuje da su se za pitanja prijavili slijedeći 
vijećnici: 
Siniša Gordić, Marin Lerotić, Ivana Mohorović, Elena Puh Belci, Sanja Radolović, Jadranka 
Černjul, Kristijan Biteri, Massimo Brajuha, Igor Belas, Miodrag Čerina, Ardemio Zimolo, 
Monica Derocchi. 
 
SINIŠA GORDIĆ  
postavlja 2 pitanja. 
Prvo pitanje je za pročelnicu Krizmanić Marjanović u vezi Azila za životinje, za koji se 
borimo već 4-5 godina pa valjda će krenuti u neko dogledno vrijeme ili nas informirajte u 
kojoj je fazi sada rad tima koji je za vrijeme bivšeg gradonačelnika oformljen. Može se čak 
izvući zapisnik ako treba o tome pa nas uputite u kakvoj je fazi taj tim, da li se počelo nešto 
raditi po tom pitanju. 
Drugo pitanje je za pročelnicu Bulian. Tiče se famoznog parkirališta kod Ribarske kolibe. 
Znači, kao što smo poznati po nekakvim Press-konferencijama koje je održavao i bivši 
vijećnik kolega Danijel Ferić, a i na koji problem smo ukazivali i kroz neke druge akte. 
Možete li nas informirati na temelju kojih odluka i tko je donio te odluke da se može 
napraviti parking na katastarskoj čestici koja je predmet spora između Grada Pule i Republike 
Hrvatske. 
Hoće li netko za to snositi posljedice s obzirom da je na tom parkingu odnosno na toj površini 
koja je i dalje u javnom vlasništvu koliko znam, postavljen video-nadzor i zabrana parkiranja 
na tom dijelu, odnosno jedna vrsta rampe. Zanima me što se poduzelo po tom pitanju, da se 
utvrdi kako je došlo do takvog jednog propusta. 
 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARJANOVIĆ 
Obrazlaže da što se tiče stanja samog postupka oko gradnje skloništa za životinje, završen je 
javni natječaj, izabran je izvođač. Radi se o tvrtki NAVI COOP d. o. o.Pula. Oni su dali 
najpovoljniju ponudu, zna se da smo imali osigurano 5,5 mil. kn. Međutim, njegova ponuda 
je bila najpovoljnija ponuda od 3.815.916,05 kn bez PDVa, a sa PDVom je 4.769.895,06 kn. 
Dakle, dana 1.7.2021.g. su izvođači uvedeni u posao, izašli smo na teren pa s obzirom da je 
na terenu utvrđeno kako određeni broj stabala treba ukloniti, u dogovoru sa predstavnicima 
Grada i savjetnicom gradonačelnika gđom. Koviljkom Aškić izašli smo na teren da utvrdimo 
koja stabla doista treba ukloniti, a koja se mogu sačuvati. Geodeti su označavali pozicije, na 
cijelom terenu se trebao iskolčiti. Danas su izašli iz Elektroistre na teren tako da će se za par 
dana napraviti  priključak za struju. Uskoro, ja se nadam do kraja sljedećeg tjedna, da bi sve 
bilo gotovo i da bi bio pripremljen teren, tako da mehanizacija može doći i započeti radove. 
 
INGRID BULIAN 
Dobar dan svima, dakle vezano za postavljeno pitanje za predmetnu česticu je proveden 
natječaj za osnivanje prava građenja parkirališta, koje je kao takvo predviđeno i 
urbanističkim planom uređenja Ribarske kolibe. Provedena je procedura sukladno zakonu, 
nakon toga sklopljen je ugovor temeljem provedenog natječaja. To je ono što bi ovako 
ukratko mogla reći, a eventualno detalje možemo dostaviti pisanim putem. 
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SINIŠA GORDIĆ  
Iznosi mišljenje i postavlja dopunsko pitanje, što se tiče azila navodi da se o njemu priča od 
lokalnih izbora od kampanje 2013. godine. Tad je zemljište dano na korištenje, odnosno 
pravo građana na 10 godina.  Vidim da to ističe sad za godinu i pol dana, a mi smo došli na to 
da nakon 8,5 godina još nije niti jedna lopata zabijena tamo. Ja mogu reći da sam zadovoljan, 
nadam se da će se početi radit. Međutim, nezadovoljan sam što to izgleda tako, da ne kažem 
neorganizirano i loše izvedeno, iz razloga što se čekalo toliko vremena na taj azil. Pročelnica 
je rekla da će biti sredstava, odnosno da će biti investicija manja od predviđene, jasno je da će 
ta sredstva biti predviđena za nekakve dodatne sadržaje za taj azil, ali sada ta sredstva 
možemo prebaciti na nešto drugo. Zaista bih volio da se to iskoristi, da se može staviti nešto 
u funkciju. 
 
Drugo dodatno, za gospođu Bulian, zanima me da li je ta čestica predmet spora između Grada 
Pule i Republike Hrvatske i kako je moguće da je netko potpisao ugovor na tako spornu 
česticu. 
 
INGRID BULIAN 
Navodi da ne bi spekulirala, da informacije mora provjeriti. Ono što sam sigurna, je ono što 
sam sada iznijela za govornicom. Ostalo vam stvarno mogu pisanim putem dostaviti. Dakle 
natječaj je proveden. Prilikom provedbe natječaja su očigledno provjerene sve činjenice, da 
bi se on mogao provesti, ostalo sve što bi sada rekla bilo bi zapravo neutemeljeno, odnosno 
neprovjereno. Dakle dobit ćete pisanim putem ostatak odgovora na ovo pitanje.  
 
MARIN LEROTIĆ 
Pitanja za gradonačelnika Filipa Zoričića. Prvo, vidjeli smo iz medija da ste promijenili člana 
uprave Nogometnog kluba Istra 1961 pa me zanima tko je to, zapravo tako dugo godina 
odnosno cijeli svoj život u sportu, odnosno u nogometu kao gosp. Darko Raić Sudar, koji je 
dobio nagradu Hrvatskog nogometnog saveza, koji je dobri duh nogometa… pa me zanima 
što očekujete od gospodina Ivana Žagara i da li je istina da je imenovan na 3 mjeseca. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Prvo pitanje vezano za NK Istru 1961 bilo je očekivano s vaše strane. Ja sam pozvao 
dobronamjerno predstavnike kluba na sastanak, kod mene u uredu, da se upoznam sa radom 
kluba, gdje mi je prezentirano da je sve lijepo, bajno i krasno. Nakon tog sastanka dobio sam 
od pročelnice Krizmanić informaciju da je klub trebao predati financijsko izvješće onog 
dijela koji Grad financira i vidjelo se da vanjski pogoni dijelom i čini mi se PDV i slično 
tome i da nismo dobro riješio 30. lipnja. Što je naravno prva situacija meni bila upitna jer to 
javni novac to je novac naših građana jako dobro sam poučen na politiku kluba ne samo 
osobne kao bivši sportaš profesionalac nogometaš tako da pratim taj klub dugi niz godina čak 
i dulje Španjolaca. Ali bio sam dobronamjeran na tom prvom sastanku rekao sam da je jako 
dobro da Grad i Klub surađuju. to što ne kasne plaće, što na neki način sve funkcionira, iako 
se svake godine klub bori za opstanak je njihova politika kluba. Međutim naših 15 % 
financiranja mora biti transparentno, jasno. Na drugom jednom sastanku bio je gospodin 
Darko Raić Sudar koji je bio član tog upravnog odbora i koji je rekao da se oni uopće ne 
sastaju. Ja sam se potom posvetio Zakon o sportu. U javnosti sam rekao vezano za članove 
upravnog odbora gdje izvršni predsjednik ne može biti član upravnog odbora. To je jako 
čudna pozicija, međutim važnije mi je bilo to da mi moramo isplatiti 890.000,00 kn 
preostalog novca za Omladinski pogon, dakle za našu djecu. I rekao sam da to mi nećemo 
potpisati dok ne dobijemo izvješće. To je tako jasno, to je javni novac i moramo znati gdje 
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novac ide i tražili smo od kluba sve račune i podneske, dakle da znamo točno kako vratiti 
novac. Kako je u međuvremenu gospodin Darko Raić Sudar postao i postati će član izvršnog 
odbora nacionalnog saveza. Bio je kod mene nakon jednog projekta, sportskog projekta 
umjetne trave u Gradu Puli. Kako je gosp. Darko Raić Sudar ujedno i predsjednik 
nogometnog saveza istarske županije to su sasvim dvije dovoljne uloge da možemo i dalje 
dobro surađivati, a kako situacija klubu nije dobra vizavi Grada i tog iznosa koji je Grad dao 
za vanjski pogon, što meni puno upitnika daje, daje mi 2 razloga. Prvi je da su se roditelji 
javili prije 3-4 tjedna s pitanjem ako možemo iz grada platiti autobus oko 10.000,00 kn 
iznosa za turnir djevojčica naše iz NK Istra 1961, nakon čega su taj turnir djevojčice osvojile 
kao najbolja generacija u Hrvatskoj. Jasno da sam ih i primio nakon toga, ponosan na njih. A 
druga je tema što su netom nakon toga roditelji pitali za novi trošak autobusa na najvećem 
turniru s ovih prostora u Brčkom gdje dolazi Olympique Marseille i ostali klubovi i trošak za 
4 noći autobusa za našu djecu je 30.000,00 kn i opet se pita Grad, može li Grad pomoći. Ja to 
nisam shvatio kad znamo da toliki novac dajemo Klubu. To su ta 2 upitnika, a imamo na to i 
pravo da postavimo kolegu Ivana Žagara, čovjeka koji jako dobro poznaje situaciju u klubu, 
ne samo kao vođa navijača, ne kao profesionalac i dobar organizator... Ja sam ga privremeno 
imenovao i to sam naglasio, ja mislim da je to dobar početak, pa ćemo vidjeti što će biti. Ja 
sam u međuvremenu jučer poslao, nakon svih tih medijskih napisa, ne samo u lokalnim 
novinama, analize. Da sam ja to radio i da sam izletio s izjavama i odlukama, s time se 
naravno ne slažem i neću komentirati riječi kao što su "demagogija", "populizam" itd. Ja sam 
poslao dobronamjerno pismo jučer Upravi NK i rekao da uopće ne sumnjam u to da mi 
moramo surađivati, u medijima sam rekao da sam ja osoba za izgradnju kampusa. Također da 
bi naša djeca se dobro razvijala jer jako dobro poznajem osobnu situaciju gdje svaki dan 
vozimo djecu u Medulin da treniraju tamo, a ne na našem stadionu jer ne mogu trenirati na 
našem pomoćnom terenu. Ne mogu trenirati jer nisu više dobri uvjeti, prema tome više je 
razloga za to. I mi kao oni koji imamo nadzor, na to imamo pravo. Time je to bila posve u 
redu odluka. Kada objavimo natječaj i sve što treba dalje ići da bude transparentno, onda će 
se možda odluke i mijenjati. Dakle u tom pismu koje sam posao klubu rekao sam da želimo 
surađivati, da to uopće nije upitno, ali da je upitno i ima pitanja kako se i na koji način troši 
javni novac. Mi to moramo znati jer će mene ljudi pitati, pa i vas, gdje su šoldi i to je to.  
Drugo pitanje je Viber grupa, tako je, ja govorim Vieber grupa je nastala u Rusiji da ne 
mislite da sam glup, dakle Viber grupa je s moje strane, kad sam vidio tko upravlja tom 
grupom, kad sam vidio tko je sad oko te grupe, rekao sam da to više ne može tako, da te 
rasprave koje se vode u grupi, to nema nikakvog smisla. Imamo WEB i društvene mreže 
Facebook stranicu, a Viber je informativan. To je sasvim u redu, ne znam tko će čitati 1000 
poruka, ljudi ne stignu se baviti ni svakodnevnim obavezama, a kamoli čitati svaki dan 1000 
poruka, od čega je 800 pitanja, pitaj boga kakvih.  
 
MARIN LEROTIĆ 
Hvala gospodine gradonačelniče na odgovoru. Ja bih volio da nam se, svim vijećnicima, 
dostavi odluka o imenovanju Ivana Žagara kao predstavnika Grada Pule za člana Upravnog 
odbora NK Istra 1961 š.d.d. na vrijeme od 3 mjeseca jer, ako sam dobro upoznat, mislim da 
po Statutu Kluba imenovanje može biti najmanje na 2 godine, to bi voljeli ispitati. 
Drago mi je, s obzirom da ste najavljivali da će članovi nadzornih odbora upravnih odbora 
biti najstručniji najkompetentniji ljudi, da ste ovdje za govornicom rekli da ste odabrali 
čovjeka od vašeg najvećeg povjerenja, umjesto stručnosti i kompetentnosti. Siguran sam, 
uvažavajući i rad i  djelo gospodina Žagara, da on sigurno nije stručniji i kompetentniji od 
osobe koju je zamijenio. 
A što se tiče drugog pitanja i Viber grupe, drago mi je što ste rekli, da ono što građani pišu 
nema smisla i da će ovo što ste rekli, čuti, prokomentirati i zapamtiti. 
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FILIP ZORIČIĆ 
Što se tiče prvog komentara, da, zbog mog najvećeg povjerenja, ja sam gradonačelnik 40-tak 
dana i jednostavno je, to je bila odluka s kojom smo morali spasiti situaciju, to je sigurno, ne 
sumnjajući u kvalitetu Darka Raića Sudara koja je za mene neupitna. I sigurno ponavljam da 
gospodin Žagar jako dobro poznaje stanje u klubu zato što se druži s navijačima i druži se s 
građanima, a i to je naše pravo. Ja ću vam poslati primjerak odluke. 
A tiče ovog drugoga, Vibera, to je vaša interpretacija. Znate ja ne ulazim pjesničke slobode, 
ja dapače znam da građani moraju pitati, ali to je također vaše pravo da komentirate tako.  
 
IVANA MOHOROVIĆ 
Ja imam pitanje za Aleksandra Matića, pročelnika Ureda grada, a u svojstvu lokalnog 
koordinatora za strateško planiranje. Ukratko ću pojasniti. Nakon što je na zadnjoj sjednici 
Gradskoj vijeća održanoj 10. ožujka 2021. godine donesena odluka o pokretanju postupka 
izrade Strategije razvoja urbanog područja Pula od 2021. - 2027. godine, također je pokrenuta 
nabava za izrađivača plana. Poziv za dostavu ponuda poslan je na tri gospodarska subjekta od 
kojih je samo jedan, Urbanex d.o.o. dostavio ponudu na iznos od 198.450,00 kn. Tu nema 
ništa sporno, osim što smatramo da za tako važan strateški dokument bi možda ipak bilo 
potrebno dobiti više ponuda, obzirom da je to strategija za narednih 6 godina, ali pravno 
može se prihvatiti i jedna ponuda. Znači potpisan je ugovor sa Urbanexom 12. ožujka 2021. i 
prema ugovoru izvršitelj se obavezao isporučiti analizu stanja i razvojnih potencijala za 
urbano područje do 27. lipnja 2021. Zanima nas da li je dostavljena analiza. Također do 
15. ožujka 2021. potpisan je ugovor o izradi plana razvoja grada Pule za razdoblje od 2021. 
do 2030. godine također sa Urbanexom. Ponuđač je odabran po istom principu, dostavljena je 
samo jedna ponuda. Izvršitelj se ugovorom obavezao isporučiti analitičke podloge za sva 
područja razvoja do 30.6.2021. Zanima me da li je dostavljena ta analitička podloga te 
ukoliko obadvije analize nisu dostavljene, da li je izvršitelju odobrena izmjena rokova, da li 
je potpisan aneks ugovora s obzirom da naručitelj ima pravo otkazati ugovore u slučaju da je 
izvršitelj prekoračio rokove, što je ovdje izgledno i kako namjeravate postupati po ta dva 
ugovora. I dodatno potpitanje, da nam pojasnite zbog čega su sklopljeni ugovori o obavljanju 
usluge prethodnog vrednovanja strategije razvoja urbanog područja i plana razvoja grada 
Pule s tvrtkom Coin doo, svaki na 55.000,00 kn, što nam nikako nije jasno. Ukoliko je 
Urbanex, tvrtka koja ima veliko iskustvo na izradi strategija, za što se onda dodatno još 
angažiraju tvrtke koje obavljaju prethodno vrednovanje tih strategija. 
 
ALEKSANDAR MATIĆ 
Navodi da je izrada strateških dokumenata zakonom propisana. U izradu Plana razvoja Grada 
Pule i Strategije razvoja urbanog područja Pula krenuli smo u 2019. godini. U 2019. godini u 
Proračunu Grada Pule bile su predviđena sredstva za izradu tih strategija 2020. godini u 
iznosu od 1.300.000,00 kn sa PDV-om. Početkom 2020. godine bila je raspisana javna 
nabava za izradu 2 strateška dokumenta. Javna nabava bila je nekih mjesec dana u Narodnim 
novinama i dobili smo dvije valjane ponude. Jedna je bila od WYG savjetovanje d.o.o. 
Zagreb, a druga od Apsolon strategija d.o.o. isto iz Zagreba. I ako ne griješim cijene su bile 
oko 800- 850.000,00 kn ovisno o ponudi. Kriteriji su bili: kriterij cijene 30 % te kriterij 
kvalitete 70 %. Kvalitetu su zadovoljili i jedni i drugi jer su imali, za područja koja smo 
tražili, dovoljan broj referenci, a što se tiče cijene bio je povoljniji WIG. Grad je na temelju 
javne nabave donio odluku o prihvatu ponude WIG doo. Onda su krenuli problemi jer sustav 
javne nabave, odnosno Zakon o javnoj nabavi je izrazito manjkav, onda se ponuđači počinju 
žaliti na drugo odabranog, da li smo kontrolirali sve dostavljene reference. Mi smo imali 
sedam područja za svaku nabavu gdje smo traži 10 referenci. Oni su dostavili 25 referenci za 
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svako područje gdje je bilo preko 400 referenci. U jednom trenutku su iz iste situacije krenule 
njihove žalbe, ne prema Gradu, nego konzultanti jedan drugoga ruše. Mi smo donijeli odluku 
da, obzirom na početak pandemije odnosno COVID-a, da je najbolje tu javnu nabavu 
poništiti i da sačekamo što će se događati s pandemijom. U međuvremenu se jako puno toga 
iskristaliziralo,  počevši od toga u kom smjeru ide gospodarstvo, da cijene padaju. Mi smo 
dobili priliku da preko Europske banke za obnovu i razvoj radimo jedan strateški dokument 
koji se zove Pula urbana obnova, koji se financira putem kreditnog fonda u iznosu nekih 
3.000.000,00 kn, gdje je jedan tim konzultanata domaćih i internacionalnih dobio taj posao 
kojeg plaća EBRD. Nakon toga imali smo dosta dokumentacije spremne i napravili smo 
jednu analizu potencijalnih konzultanata koji se mogu javiti na natječaj za izradu onih 
dokumenata koji su zakonski, a to je Plan razvoja Grada Pule od 2021. do 2030., odnosno 
Strategije razvoja urbanog područja i procijenili smo da možemo za puno manje novaca 
dobiti te strateške dokumente. Napravili smo analizu glavnih konzultanata u Republici 
Hrvatskoj i poslali smo pozive na nekoliko adresa. To što se samo jedna firma javila na oba 
dva natječaja, po sustavu javne nabave odnosno jednostavne nabave to je sasvim dovoljno. 
Što se tiče referenci Urbanexa, oni imaju jako puno referenci, izrađuju jako puno planova 
urbanog razvoja. Međutim, zakon kaže da postoji i prethodno vrednovanje, za vrijeme izrade 
strategija, prethodno vrednovanje u tijeku i nakon proteka vremena. Mi smo sa firmom Coin 
ugovorili izradu u tijeku, a isto tako, ubrzo će biti jednostavna nabava za izradu prethodnog 
vrednovanja u tijeku stare strategije jer je to nešto što zakon propisuje. 
 
IVANA MOHOROVIĆ 
Smatrajući da pročelnik nije odgovorio na pitanje navodi, niste uopće odgovorili na moje 
pitanje. Znači ja sam pitala da li je dostavljena analiza stanja od Urbanex d.o.o. kojoj je za 
jednu strategiju bio rok 27.6., a za drugu rok 30.06. Kako ćete postupati dalje s obzirom da je 
razlog za raskid ugovora kašnjenje u isporuci, odnosno u nepridržavanju rokova. Da li ste vi 
njima odobrili neko produženje rokova, da li je potpisan neki aneks ugovora. To je bilo moje 
primarno.  
 
ALEKSANDAR MATIĆ 
Izrađivači tih dvaju planova primljeni su gradskoj upravi na sastanak radi upoznavanja sa 
novom gradskom upravom, gdje ste vi bili isto prisutni i oni su iznijeli sve aktivnosti koji su 
u tijeku. Sigurno aktivnosti koje nisu bile planirane, koje su usporene, su zbog lokalnih izbora 
pa su neke aktivnosti malo usporene, a svakako treba sjesti i porazgovarati sa čelnicima 
gradske uprave, sa dužnosnicima u kom smjeru se želi ići dalje vezano za strategije. 
Gradonačelnik ih je primio i on je upoznat s time, a sigurno da rokovi nisu ispoštovani, 
međutim došlo je do zastoja radi nekih aktivnosti koje nisu mogle biti obavljene u tom tijeku. 
 
SINIŠA GORDIĆ 
Povreda poslovnika. Pročelnik nam priča o tome zašto su i kako su probijeni rokovi, a 
gospođa je lijepo pitala jesu li rokovi probijeni, a on nam priča 10 minuta okolo što je i koji 
je razlog tome. Zamolili bi predsjednicu da to sankcionira drugi puta. 
 
ELENA PUH BELCI 
Najavili ste u medijima uređenje Giardina i novu regulaciju prometa u samom centru grada. 
Interesira me kakav će biti stav prema stoljetnim stablima ladonje. Koristim priliku također 
da kažem da je prethodna vlast pokrenula aktivnosti vezano za uređenje Giardina i da je 
gospođa Radojčić tada u funkciji predsjednice Zelene Istre istaknula stav da se stabla ladonje 
ne smiju dirati, ona moraju ostati tamo. Znamo koliko su Puležani vezani za Giardine, za 
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sama stabala, pa bih voljela čuti od gradonačelnika na koji način misli urediti, pristupiti 
uređenju samog centra Grada kada govorimo o Gardinima i nove regulacije prometa.  
Drugo pitanje odnosi se na poduzetništvo. U samoj predizbornoj kampanji spominjali ste 
mjere smanjenja davanja poduzetnika u našem gradu i voljela bih čuti na koji način ste 
pristupili tome, s obzirom da u medijima nisam još uspjela iščitati da ste održali sastanak sa 
institucijama koje predstavljaju poduzetnike. Ja znam, osobno sam primala i institucije koje 
štite na neki način prava samih poduzetnika. Pokrenuli smo neke aktivnosti vezano za mjere 
za poduzetnike pa evo htjela bih nešto čuti više o tome.  
 
FILIP ZORIČIĆ 
Vezano za Giardine govorio sam s moje strane i samim time vezano za viziju, da želimo da 
centar grada bude što je moguće više pješačka zona. U tom kontekstu razgovarao sam sa 
jednim od direktora trgovačkih društava. Tražiti ćemo prometno rješenje. Razgovarao sam sa 
pročelnicom Bulian da naručimo prometno rješenje o tome na koji način da uredimo da što je 
moguće više dijelova starogradske jezgre bude pješačka zona. Također u tom kontekstu 
uređenja Giardina, naravno projekt je radila prošla uprava, ja ga nisam stigao do kraja 
pogledati, ali siguran sam da s tim nema nikakvih problema. Navodi da su Ladonje bolesne 
samo su glasine, naravno da su određena stabla bolesna, ali to treba vidjeti i pristupiti tome 
ne samo na toj lokaciji, nego čini mi se također ispred škole Centar da se radi o nekim 
stablima i mi sigurno nećemo ništa raditi bez dobre ekspertize, a na kraju krajeva i rasprave s 
građanima. Mislim da je to u redu i da je svima stalo da grad ljepše izgleda i da bude što više 
pješačkih zona da se možemo više družiti u centru grada.  
Što se tiče mjera i poduzetništva i dalje tema, O tome ću vas  detaljnije izvijestiti nakon 
25.srpnja. Inicijalni razgovori su bili mnogi ovih mjesec dana. Na tu temu razgovorao sam sa 
predstavnicima Hrvatske gospodarske komore, bili su kod mene iz obrtničke komore također, 
razgovarao sam sa poduzetnicima iz centra Grada, imamo tu i neku drugu problematiku. 
Nadamo se da će situacija biti drugačija, to su neka druga očekivanja, tako da je to sigurno 
dobra tema vašeg pitanja i što prije treba početi rješavati, posebice ako situacija ne bude 
dobra.  
 
 
ELENA PUH BELCI 
Ističe da bi zaista htjela još jedanput istaknuti da želimo svi da se stabla ladonje zaštite i da 
predsjednica Dušica Radojčić zaista stoji kod onog svog inicijalnog stava, da moramo svi 
stati u zaštitu tih stabala, a uređenje se naravno mora prilagoditi samoj tradiciji Giardina. 
Vezano za poduzetništvo voljeli bi dobiti konkretne informacije jer sad smo mi vijećnici 
kojima se i građani obraćaju i pišu nam, dolaze do nas i pokušavaju doći do nekakvih 
konkretnih odgovora. Sedmi je mjesec, pandemija je još u tijeku, neke mjere popuštaju, neke 
mjere se najavljuju, tako da je zaista vrlo neizvjesno vrijeme. Mislim da smo i mi dužni i u 
obavezi da im damo konkretne odgovore.  
 
SANJA RADOLOVIĆ 
Prvo pitanje upućujem pročelnici Ingrid Bulian. Zanima me da li možete dati podatak o tome 
koliko Grad Pula ima stanova u gradskom vlasništvu, koliko je trenutačno legalnih korisnika 
istih stanova te da li imate saznanja i informacije da dosta ljudi trenutno nelegalno boravi u 
stanovima u gradskom vlasništvu. Zanima me tko plaća režije u tim stanovima, kako 
postupate prema tim korisnicima, da li ste slali svoje djelatnike možda na teren da utvrde 
pravo stanje. 
Drugo pitanje bit će usmjereno na izradu strategije za Grad Pulu, a vidim da pročelnik Matić 
izbjegava konkretne odgovore. Zanima me zašto ste cijepali, kao tadašnja gradska uprava 
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koja je stalno govorila da je najtransparentnija, zašto ste cijepali javnu nabavu za Strategiju 
koja bez PDV-a iznosi 1.040.000,00 kn, zašto ste cijepali nabavu, a dali ste na taj način posao 
istoj firmi Urbanex, protiv koje nemam ništa protiv i zaista tvrdim da imaju dobre reference, 
iskustvo. Međutim evidentno je, kada sam vas prozvala na Gradskom vijeću da 
1.300.000,00 kn, koliko je rezervirano u proračunu, ne košta niti strategija razvoja grada 
veličine Londona, tada ste mi tvrdili, citiram, da lažem, da sam dobro upoznata sa situacijom 
i da zapravo Grad to neće ništa koštati. Mene zanima isto tako zašto nas niste obavijestili o 
tome da je zapravo Državna komisija za kontrolu postupaka javne nabave poništila tu nabavu 
i zašto tu istu odluku, kao što je praksa dobra svih javnih naručitelja, niste priložili na tom 
istom postupku javne nabave. 
 
INGRID BULIAN 
Pitanje oko fonda stanova u vlasništvu grada Pule se redovito postavlja i rekla bih da ono 
može svaki put polučiti jedan drugačiji odgovor, s obzirom na to da se stane mijenja. Mi 
trenutno, mislim da imamo oko 435 stanova koji su u vlasništvu Grada, a 90-tak ih je u 
bespravnom korištenju. Naravno da se provode aktivnosti da se taj bespravni status legalizira, 
odnosno da se regulira na bilo koji način, ili da se sklope ugovori s tim korisnicima ili da se 
onemogući takvo korištenje. To nije uvijek jednostavno, nisu to postupci koji bi se mogli 
riješiti preko noći. Pretpostavljam da iz saziva prošlog Gradskog vijeća je osnovano posebno 
povjerenstvo koje pomalo privodi te postupke odnosno takav način korištenja znači u stanje 
legalnosti. Za sada se troškovi oko korištenja tih stanova se podmiruju iz proračuna Grada, 
što se treba također regulirati kada se regulira status korištenja tih stanova. 
 
ALEKSANDAR MATIĆ 
Grad Pula je u sustavu javne nabave i svi planovi nabave su javno dostupni na web 
stranicama Grada Pule, gdje je evidentirano da će se strateški dokumenti koji su bili u fazi 
ugovaranja u 2021. godini su se naveli, i Plan razvoja grada Pule i Strategija urbanog 
područja i Plan razvoja turizma i sva prethodno vrednovanja. Na planu nabave Grada Pule 
evidentirane su sve nabave koje su planirane u toku. 
Kad je bila javna nabava meni je žao da vi koristite riječi koja nisam izgovorio, ali ću ponovit 
koje su cijene bile prije COVID-a, a koji su se poslije COVID-a. Znači, kad je bila javna 
nabava, kad je to bio jedan objedinjeni postupak za dva strateška dokumenta i kad smo mi 
smatrali da je to ispravan put da ćemo dobiti jako puno dobrih ponuđača, a došle su dvije 
ponude od ponuđača koji ruše jedan drugome cijenu, koji međusobno jedan drugoga 
prijavljuju,koji jedan drugome iskazuju da su im reference ne pravovaljane. Dobili smo 
ponudu od Apsolon strategije d.o.o. Iz Zagreba. Znači, procijenjena vrijednost je bila 
1.000.040,00 kn kao što ste rekli. Cijena bez PDV-a je 665.300,00 kn, sa PDV 
831.625,00 kn. 
Druga ponuda bila je od zajednice ponuditelja WYG d.o.o., Savjetovanje mreže znanja, 
Institut za turizam, Zagreb. Njihova ponuda je bila nešto povoljnija, 510.000,00 kn bez PDV-
a, odnosno 637.585,00 kn sa PDV-a. S obzirom da u krizi cijene padaju, ljudi se bore da 
dobiju neki posao, a dio posla smo mi dobili kroz suradnju sa Europskom bankom za obnovu 
razvoj. Smatrali smo da je 200.000,00 kn bez PDV-a po jednom dokumentu sasvim dovoljno 
i išli smo u tom smjeru gdje smo ispitali tržište, bile su druge kuće koje su bile jako 
kvalitetne, ali nisu bili zainteresirani. Sklopili smo ugovor sa ponuđačem koji je dostavio. U 
konačnici mi ćemo dobiti dva dokumenta za gotovo polovicu cijene od ranije kada je bila 
javna nabava. Ponavljam, na stranicama Grada Pule pod "plan nabave" postoje sve izmjene i 
dopune plana nabave koji se provodi u toku godine, sad već treća četvrta izmjena.  
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SANJA RADOLOVIĆ 
Obrazloženje pročelnice Bulian je u redu, ali gledajte, meni bi doma nakon dva mjeseca što 
ne plaćam struju, vodu, sve isključili. Molim ako možete dostaviti sastav tog povjerenstva 
koje brine o tome pisano svim vijećnicima i nadam se da ćemo sad ubrzanom dinamikom 
riješiti problematiku. 
A pročelnika Matića, budući da mi na ništa nije odgovorio, bih pitala još jednom zašto nije 
predložena odluka o poništenju postupka nabave od strane Decoma na stranicama EOJN-a 
gdje je sam postupak. 
Da li ste svjesni da ste oštetili gradski proračun budući da svi drugi gradovi, sjedišta urbanih 
područja, će strategiju za uspostavu urbanog područja plaćati iz tehničke pomoći, koju će 
dobiti kada se to uspostavi. Vi ste išli radi strategiju, preko koljena ste to stavljali na Gradsko 
vijeće, kad vas je to ITU ured u kojem sjede stručnjaci upozoravao da trošite novac iz 
Gradskog proračuna bez veze, da će svi drugi gradovi to izfinancirati iz tehničke pomoći i da 
su tek smjernice, koje ministrica regionalnog razvoja i fondova EU donosi, na javnom 
savjetovanju i u njima su zapravo pisane bitno nekakve drugačije odredbe koje su danas tj. 
protekli tjedan točnije donesene. Ja zaista lijepo molim ako može dati odgovore na ta pitanja.  
 
ALEKSANDAR MATIĆ 
Gospođo Radolović, vi kao saborska zastupnica bi trebala znati da u Hrvatskom saboru i u 
Vladi su neke procedure su jako spore. Bile su najavljivane smjernice početkom godine, 
nažalost nisu donesene. Isto tako, Nacionalna razvojna strategija 2020., 2030., gdje u Zakonu 
o sustavu strateškog planiranja razvoja Republike Hrvatske je morala biti upućena u Sabor do 
31. ožujka 2020. i nije upućena, a u zakonu to piše. Trebala je biti usvojena do konca godine 
pa nije usvojena. Usvojena je početkom 2021. Nažalost, mi smo išli u dobroj vjeri, da 
budemo prvi, kako bi što više novaca iz EU fondova mogli osigurati na vrijeme. Za rad 
državnih tijela mi slušamo preporuke. Preporuke su bile - krenite što prije, a ja se nadam da 
će se novci iz EU fondova za ITU mehanizme 2021. moći povlačiti, a mi ćemo već godinu 
dana izgubiti. Nemamo strategiju, a pitanje je u kom smjeru će sve skupa ići. Bilo je 7 
gradova pa 14, sad će ući u sjedištu županije, ući će 22 grada. I cijeli taj kolač će se 
smanjivati. Ja se nadam da ćemo biti uspješni u ITU 2. Da ćemo uspješno završi sve 
ugovorene projekte o ITU 1 jer smo ugovorili cijelu lokaciju za konkurenciju i koheziju. 
 
SANJA RADOLOVIĆ 
Imam povredu Poslovnika, članak 58., pročelnik iznosi krive navode. 
 
JADRANKA ČERNJUL 
Moje je pitanje gradonačelniku. Najavljivali ste da iz gradskog proračuna više niti jedna kuna 
neće biti isplaćeno medijima. Kako stojite s tim obećanjem, jeste li ga prekršili odmah u 
startu, je li istina da ste dodijelili novce jednom portalu s čijim ste si urednicima i novinarima 
u prijateljskim odnosima. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Nemam prijatelje na portalima, stvarno nemam prijatelja na portalima. Što se tiče ovog djela 
da sam rekao da ću ukinuti tj. u smislu da nećemo dati niti kune za medije ako se promovira 
nešto što nije potrebno promovirati, ako se promovira rad gradske uprave, što po meni nije 
potrebno, mislim da mediji trebaju promovirati ono što je dobro, ali ne u smislu nekakve 
političke propagande pojedinca, mene kao gradonačelnika uprave itd. Mislim da svi trebaju 
dobro raditi svoj posao, a sve one ugovore, zapravo to su bili narudžbenice na koje smo mi 
naišli u početku i stopirali, ali mi ćemo nastaviti suradnju jer razgovaramo s medijima na 
način da se taj novac prema narudžbenicama, a mi idemo prema tome da to budu godišnji 
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ugovori, iako su s nekima potpisani i godišnji ugovori do 31.12., da promoviraju druge priče 
iz grada, jesu li to priča iz škola, vrtića, zajednica udruga, tako da se meni čini da je to puno 
logičnije da se tako troši novac, nego da se rade intervjui sa mnom 56 puta godišnje ili da se 
promovira nekakva možda pozadinska politička priča itd. Meni se to čini logično i u tom 
kontekstu portal koji je poslao zamolbu za suradnju i objavljivanje dobio je također 
narudžbenicu, kao što će svi. Mi razgovaramo sa predstavnicima medija, ljudi se javljaju za 
razgovore, pitaju što i kako mi analiziramo jer mene zanima zašto neki portali koji su izvan 
grada pišu, govore, imaju emisija o gradu. Međutim, argumenti su i dobri tako da po meni s 
te strane ako će oni nastaviti, pričao sam o tome i s partnerima ako će nastaviti raditi te 
emisije, ali da to bude ono što sam rekao na početku. Dakle te gradske teme, priče kvalitetne, 
priče trgovačkih društava, ustanova, pojedinaca. da ne nabrajam ponovno, mi s s tim nemamo 
problema, s tim da bi to trebalo regulirati takvim ugovorima, a ne narudžbenicama što me 
naravno zbunilo, jer kad sam došao u ured vidio sam nekoliko narudžbenica i nije bilo jasno 
što plaćamo. Stoga jer sam tako naišao na neke ugovore s intervjuima što se plaćalo po 
30.000,00 kn, a drugi intervju za 12.000,00 kn, sve to u vrijeme ožujka, što nije bilo 
jednostavno logično, osim tamo gdje su to zahtijevali europski projekti, koji su po prirodi 
tražili takvu reprezentaciju u javnost. A nemam prijatelja u medijima, zaista. 
 
JADRANKA ČERNJUL 
Ako vi to tako kažete, onda je u redu i nadam se da ćete stajati iza vaših stavova 
 
KRISTIJAN BITERI 
Pitanje za pročelnicu Jasminu Kamber. Pošto je dosta građana sa istom temom pa je pitanje 
na osnovi čega je udruga za informiranje Ipsilon pula dobila tj odobrili ste im 5 projekata 
manifestacije ili što već je, u ukupnom iznosu od 89.200,00  kn. Čime su oni to zaslužili, po 
kojem osnovu i kriterijima. Sigurno su još prošle godine dobili poslovni prostor od Grada za 
jednu kunu. 
 
JASMINA NINA KAMBER 
Navedena udruga, jednako kao i druge udruge koje se financiraju iz proračuna Grada Pule, 
dobila je sredstva temeljem javnog poziva koji je raspisan u siječnju, odnosno nakon 
donošenja proračuna. Dakle, svi prijedlozi programa koje zaprimimo na javni poziv, idu na 
vrednovanje Kulturnim vijećima sukladno općim i posebnim kriterijima koje raspisuju 
kulturnog vijeća, za svaki za svoje područje i programi su vrednovani te pozitivno ocijenjeni. 
Iznosi su predloženi i kao takvi uvršteni u odluku o financiranju. 
 
KRISTIJAN BITERI 
Nemam dodatnih pitanja, samo želim komentirati da ostale udruge za programe dobiju 
otprilike 5.000,00 kn, 6.000,00 kn do 2.000,00 kn, a jedna udruga je dobila za pet projekata 
oko 89.000,00 kn. Malo čudno. 
 
MASSIMO BRAJUHA 
Pitanje za gradonačelnika gospodina Zoričića. Zanima me koliko je sastanaka u Gradu 
održano na temu provedbe turističke sezone, što je gradonačelnik po tom pitanju do sada 
napravio, odnosno zanima me konkretan broj tema razgovora koji su na tu temu vođeni jer 
prema ovome što trenutno mogu vidjeti izgleda da se nitko pretjerano s tom temom ne bavi. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Poštovani hvala na pitanju, nula sastanaka na temu turizma. 
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MASSIMO BRAJUHA 
Malo me iznenađuje, odnosno jako, ovaj odgovor, pošto smo mi ujedno i turistički grad i 
puno ljudi u ovom gradu ovisi o o turizmu pa bi volio dobiti napismeno taj odgovor, odnosno 
što se planira u ovom gradu trenutno sad, za vrijeme sezone ali i nakon sezone. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
To već drugo što se planira. Vi ste mene pitali koliko sam razgovarao. U ovih mjesec do 40 
dana bilo je skoro 300 ljudi koji su na različite teme razgovarali samnom. Vaše pitanje je 
korektno, međutim ja se sada u ovih mjesec dana nisam posvetio turizmu jer smo u sezoni. 
Došli smo na vlas 4. lipnja i jednostavno sezona ide i traje. Postavljamo pitanje, naravno 
razgovarao sam sa Stožerom o tome ako se opet dogodi covid, što će se dogoditi, imamo li 
kakvih odluka ako se dogodi ponovno Covid. U tom smislu se rade planovi i na to nemamo 
konačni odgovor. Ja vam neću lagati kad me pitate o broju sastanaka o sezoni, nije ih bilo. 
Naravno da je Pula turistički grad, ali ne smije biti samo turistički. Ona je turistički grad, 
puno ljudi naravno dobro živi od turizma, ali do sada je bilo više tema u smislu organizacije 
rada, analize izvješća financijskih od trgovačkih društava, javnih ustanova, tako da je vaše 
pitanje korektno, da me se krivo ne shvati, ali bio sam korektan kad kažem "nula" sastanaka 
je bilo na tu temu. 
 
MASSIMO BRAJUHA 
Volio bi dobiti napismeno koji je plan Grada trenutno u sezoni i za postezonu. 
 
IGOR BELAS 
Prije pitanja htio bi dati jedan savjet, da kolegama iz opozicije, znam da je to njima sad nova 
uloga, ali da je prva točka - vijećnička pitanja i da postavljaju pitanja te obrazlažu, jer u 
prošlosti baš nisu imali tu naviku da obrazlažu već su postavljali pitanja koja su im bila 
napisana. Što se tiče mojih pitanja, nas isto građani nešto pitaju, i baš veseli da su kod kolega 
iz opozicije sad nahrlili građeni pitati razna pitanja. Ne znaš gdje su bili svih ovih godina, ali 
dobro, bolje ikad nego nikad. Tako da se veselim toj našoj suradnji. Svi mi volimo ovaj grad 
tako da građani sada hrle sa pitanjima pa ću postaviti dva pitanja konkretna.  
Prvo pitanje je za pročelnicu Bulian, a radi se o tome da smo mi u prošlom sazivu više puta 
isticali problem javnih WC-a. Žalosti me da grad Pula nema praktički javnog WC-a. Znate da 
smo predlagali i neke poslovne prostore u gradu da se napravi prenamjena. Nisu baš imale 
nekog sluha tadašnje gradske vlasti. Žalosti me činjenica da sam pročitao u medijima da na 
Giardinima javni WC neće biti u upotrebi ovu sezonu radi nekih razloga pa bih htio vidjeti o 
čemu se tu radi, da li je moguće da nama treba za jedan WC skoro godinu dana. Japanci bi 
napravili autoceste od dva km za to vrijeme. 
Drugo pitanje je za gosp. Bojanića. Da li on može dati odgovor, radi se o ugostiteljima iznad 
Arene koji mi konstantno se žale da imaju veliki protok vozila tj. da se dozvoljava kamp 
prikolicama, kamperima, da tamo budu za vrijeme događanja. Da prespavaju tamo. Čak je i 
bivši gradonačelnik rekao, citiram. "pa di bi oni to trebali parkirati". Htio bih samo vidjeti da 
li se radi nešto po tome, nešto da se regulira taj promet, da se zabrani kamperima da 
prespavaju iznad naše Arene.  
 
INGRID BULIAN 
Pitanje i potreba za osiguranje javnih WC-a zaista je prisutna i o tome smo raspravljali u više 
navrata te najavljivali neke aktivnosti, koje su zapravo na Giardinima i započele. Međutim 
znamo da su Giardini odnosno cijeli taj centar našeg grada zaštićena kulturno povijesna 
cjelina i vrlo često se dogodi da u izvođenju takvih radova naiđemo na potrebu dodatnih 
istraživanja što svakako produžuje radove. Za tu investiciju smo mi osigurali sredstva u 
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proračunu, no međutim kako stvari stoje, neće se uspjeti riješiti u ovoj godini, što ne znači da 
će se od toga odustati. Međutim, ja bih istaknula još jednu lokaciju koja će se na taj način 
moći koristiti. Znamo svi da radimo na obnovi pulskog Kaštela, na uspostavi te vertikalne 
komunikacije u sklopu čega je, osim onih prostora koji su izložbeni prostori namijenjeni 
ugostiteljskoj djelatnosti i svim ostalim sadržajima, da je obnovljen i javni WC, koji je 
prilagođen osobama s invaliditetom, mamama sa bebama itd. Dakle sve ono što ovo naše 
moderno vrijeme nosi, sve one potrebe koje treba zadovoljiti. Možda izgleda da ide sporo, 
možda izgleda da bi moglo brže, međutim nekad okolnosti dovedu do toga da moramo 
jednostavno biti strpljivi. 
 
BRANISLAV BOJANIĆ 
Samo bih se vratio na prvo pitanje ako je moguće. Pula parking je bio vidovit. Prije puno, 
puno godina je napravio javni WC na Karolini. Sa 6 WC-a, s presvlačenjem malih beba i 
WCa za posebne potrebe za invalide. Tako da što se toga tiče Pula parking stalno vidi 
budućnost. Drugo pitanje odgovorit ću, nažalost, svi misle da je u ovom gradu Pulaparking za 
sve. Ovaj, i onda mi dobivamo razne upite tako da, odjedanput sam se probudio s pitanjem da 
li smo mi krivi i za Kennedyja što je on ubijen, u Pula parkingu, pa se nismo valjda i za to. 
Kamperi, da, po gradu šetaju, voze autobusi, da šetaju se vozila... jedanput sam nazvao 
sanitarnu inspekciju, rekli su nismo mi policija, nismo mi, nismo mi, znači nitko nije pa će 
biti Pulaparking odgovoran, ali nažalost nismo. Ali ako kupite jedan, dobit ćete dva, što znači 
u prijevodu Pulaparking ima i plan kako riješiti kampere, odnosno odmorište za kampere. 
Imamo lokaciju predviđenu, imamo mini elaborat koji je predviđen kako kampere smiriti na 
svojoj poziciji i kako ih električnim biciklama ili skuterima uputiti u Grad. Tako da i tu smo 
bili vidoviti i ako sam pomogao, bit će mi drago. 
 
IGOR BELAS 
Već sljedeći put ova dva pitanja postavit ću gospodinu Bojaniću. Ingrid izvini, ali ti nećeš 
više odgovarati na ova pitanja. Što se tiče javnih WCa imamo čovjeka koji će na to 
odgovarati. Šalu na stranu, drago mi je da je neki odgovor jer morate shvatiti da ti ljudi koji 
gore imaju ugostiteljske objekte, da su stvarno na rubu živaca. Jednostavno ne znaju kome se 
obratiti. Ja sam evo kao gradski vijećnik postavio pitanje Pulaparkingu, možda sam trebao 
nekom drugom, ne znam, ali činjenica je da se ljudi žale, da traže pomoć. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Naše vrijeme za vijećnička pitanja je isteklo, tako da ćemo zapisati da gospodin Miodrag 
Čerina, Ardemio Zimolo i Monica Darocchi imaju prednost za pitanja na sljedećoj sjednici. 
 
 
 
AD – 2 .  USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 1. KONSTITUIRAJUĆE 

SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA OD 17.06.2021. GODINE 
 
Budući da na zapisnik nije bilo primjedbi, predsjednica ga daje na usvajanje te nakon 
glasanja utvrđuje da je 
 

VIJEĆE s 21 glasom “ZA”, bez glasova “PROTIV” i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
usvojilo  

SKRAĆENI ZAPISNIK  
sa 1. konstituirajuće sjednice Gradskog vijeća od 17.06.2021. godine 
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AD – 3. DONOŠENJE:  
3.1. Odluke o izboru  potpredsjednika Gradskog vijeća Grada Pule iz reda predstavničke 

većine  
3.2. Odluke o izboru potpredsjednice Gradskog vijeća Grada Pule iz reda predstavničke 

manjine   
 
Predsjednica utvrđuje i obavještava vijećnike da je po točki 3.1. podnesen prijedlog od 7 
vijećnika iz reda predstavničke većine, kojim se za potpredsjednika Gradskog vijeća predlaže  
KRISTIJAN BITERI, s Liste nositelja Filip Zoričić. 
Prijedlog su potpisali: Ivana Mohorović, Selma Ibrišagić, Siniša Gordić, Dušica Radojčić, 
Ana Fonović, Miha Paus i Noel Mirković  
 
Dalje, predsjednica utvrđuje da je po točki 3.2. podnesen prijedlog od 7 vijećnika iz reda 
predstavničke manjine, kojim je za potpredsjednicu Gradskog vijeća predložena MONICA 
DEROCCHI sa Liste IDSa. Prijedlog su podržali vijećnici: Marin Lerotić, Miodrag Čerina, 
Marija Marković-Nikolovski, Jadranka Černjul, Ardemio Zimolo, Massimo Brajuha i Elena 
Puh Belci 
 
Predsjednica izvještava da je Odbor za izbor i imenovanja dao pozitivno mišljenje za oba 
prijedloga. 
 
U raspravi je Marin Lerotić obrazložio prijedlog opozicije navodeći da je klub vijećnika IDS-
ISU- Zeleni predložio Moniku Derocchi za potpredsjednicu Vijeća, kao jednu mladu 
obrazovanu pravnicu te ako prijedlog bude usvojen, ona će dobro surađivati sa svim 
kolegama vijećnicima. Ističe kako je upravo klub vijećnika IDS-ISU- Zeleni predlažući 
potpredsjednicu osigurao uvjet poslovnika da jedan potpredsjednik ili predsjednik mora biti 
iz reda talijanske nacionalne zajednice.  
 
Budući da na prijedloge po točki 3. nije bilo primjedbi, predsjednica daje na glasanje točku 
3.1. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

VIJEĆE s 21 glasom “ZA”, bez glasova “PROTIV” i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo točku 3.1. 

 
ODLUKU 
o izboru potpredsjednika Gradskog vijeća Grada Pule 
iz reda predstavničke većine - Kristijan Biteri 

 
Predsjednica daje na glasanje točku 3.2. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

VIJEĆE s 21 glasom “ZA”, bez glasova “PROTIV” i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo točku 3.2. 

 
ODLUKU 
o izboru potpredsjednice Gradskog vijeća Grada Pule 
iz reda predstavničke manjine – MONICA DEROCCHI 
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Predsjednica Vijeća čestita novoizabranim potpredsjednicima Gradskog vijeća na 
imenovanju te potvrđuje da je donesenom odlukom ujedno osigurana zastupljenost 
pripadnika talijanske nacionalne manjine sukladno članku 15. stavak 2. Poslovnika. 

 
Prelazi se na sljedeće točke te Predsjednica napominje da su prijedlozi akata od točke 

4. do točke 7. utvrđeni i dostavljeni Vijeću na usvajanje za vrijeme trajanja prethodnog 
mandata, ali kako je nakon toga došlo do lokalnih izbora te konstituiranja Gradskog vijeća, 
materijali su sada na dnevnom redu.   

 
 

AD – 4. DONOŠENJE: 
4.1. Zaključka o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne 

infrastrukture za 2020. godinu  
4.2. Zaključka o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne 

infrastrukture za 2020. godinu 
 
Predlagatelj je prethodni gradonačelnik Boris Miletić. Uvodno obrazloženje dala je 
objedinjeno Ingrid Bulian, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni 
sustav i imovinu 
 
U raspravi su sudjelovali: Siniša Gordić u ime Kluba SDP te u pojedinačnoj Dušanko Babić, 
Sanja Radolović, Siniša Gordić Elena Puh Belci-replika Sanja Radolović, Siniša Gordić, Igor 
Belas, Kristijan Biteri i Miha Paus, a odgovor na repliku dala je Elena P.Belci. Ingrid Bulian-
odgovori na pitanja u raspravi. 
 
Predsjednica zaključuje raspravu i daje na glasanje točku 4.1. te nakon glasanja utvrđuje da  

 
VIJEĆE sa 7 glasova “ZA”, s 11 glasova “PROTIV” i s 2 „SUZDRŽANA“ glasa  

 
nije usvojilo točku 4.1.  

Zaključak o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa  
građenja komunalne infrastrukture za 2020. godinu 

 
Predsjednica daje na glasanje točku 4.2. te nakon glasanja utvrđuje da  
 

VIJEĆE sa 7 glasova “ZA”, s 11 glasova “PROTIV” i s 2 „SUZDRŽANA“ glasa 
 

nije usvojilo točku 4.2.  
Zaključak o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa 
građenja komunalne infrastrukture za 2020. godinu 

 
(napomena:Vijećnik Massimo Brajuha izašao je tijekom točke 4. iz vijećnice) 
 
Predsjednica određuje pauzu od 10 min, do 19:35 
 
Nakon pauze predsjednica ima molbu za vijećnike, navodeći kako je jedan vijećnik napustio 
sjednicu bez da se opravda predsjednici pa moli vijećnike da zbog evidencije, glasanja i 
drugog po poslovniku, najave ako trebaju otići. Navodi da je i odlazak za kasnije najavio 
vijećnik Jurkić.  
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AD – 5. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠĆA O LOKACIJAMA  
  I KOLIČINAMA ODBAČENOG OTPADA, TROŠKOVIMA KLANJANJA  

ODBAČENOG OTPADA I PROVEDBI MJERA SPRJEČAVANJA   
NEPROPISNOG ODBACIVANJA OTPADA NA PODRUČJU GRADA 
PULEU 2020. GODINI 

 
Predlagatelj akta je prethodni gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić te je uvodno izlaganje 
dala Ingrid Bulian, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje komunalni sustav 
imovinu. 
 
U raspravi su sudjelovali: Siniša Gordić u ime Kluba SDP, u pojedinačnoj Dušica Radojčić, 
Sanja Radolović, Miha Paus, Mirko Jurkić. 
 
Tijekom rasprave sjednicu napuštaju vijećnici Marin Lerotić i Ardemio Zimolo. 
 
Nije bilo pitanja u raspravi pa predsjednica daje na glasanje točku 5. te nakon glasanja 
utvrđuje da   
 

VIJEĆE sa 6 glasova “ZA”, s 11 glasova “PROTIV” i s 2 „SUZDRŽANA“ glasa  
 
nije usvojilo točku 5. 

Zaključak o usvajanju Izvješća 
o lokacijama i količinama odbačenog otpada, troškovima uklanjanja odbačenog 

otpada i  
provedbi mjera sprječavanja  nepropisnog odbacivanja  otpada na području grada Pule 

u  
2020. godini 

 
 
AD – 6. DONOŠENJE GODIŠNJEG IZVJEŠTAJA O IZVRŠENJU PRORAČUNA 

GRADA PULE ZA 2020. GODINU 
 
Predlagatelj akta je prethodni gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić te je uvodno izlaganje 
dala Vesna Sajić, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu. 
 
U raspravi su sudjelovali: Sanja Radolović u ime Kluba SDP-replika Elena Puh Belci te 
odgovor na repliku Sanja Radolović. U pojedinačnoj raspravi: Ivana Mohorović, Siniša 
Gordić. 
 
Predsjednica daje na glasanje točku 6. te nakon glasanja utvrđuje da  
 

VIJEĆE sa 6 glasova “ZA”, s 11 glasova “PROTIV” i s 2 „SUZDRŽANA“ glasa  
 
nije usvojilo točku 6. 
 Godišnji izvještaj o izvršenju 

Proračuna Grada Pule za 2020. godinu 
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AD – 7. DONOŠENJE:  
7.1.   Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Izmjena i dopuna Statuta 

Dječjeg vrtića „Mali svijet“ 
7.2.   Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Izmjena i dopuna Pravilnika 

o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića „Mali svijet“ 
 
Predlagatelj akta je prethodni gradonačelnik Grada Pule Boris Miletić te je uvodno izlaganje 
objedinjeno po podtočkama dala Elvira Krizmanić Marjanović, pročelnica Upravnog odjela 
za društvene djelatnosti. 
Budući se nitko nije javio za riječ u raspravi predsjednica daje na glasanje točku 7.1. te nakon 
glasanja utvrđuje da je 
 

VIJEĆE sa 19 glasova “ZA”, bez glasova “PROTIV” i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo točku 7.1. 

 
Zaključak 
o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog 
Izmjena i dopuna Statuta Dječjeg vrtića „Mali svijet“ 

Predsjednica daje na glasanje točku 7.2. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

VIJEĆE sa 19 glasova “ZA”, bez glasova “PROTIV” i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo točku 7.2. 

 
Zaključak 
o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog 
Izmjena i dopuna Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu 
i načinu rada Dječjeg vrtića „Mali svijet“ 

 
 
AD – 8. DONOŠENJE ODLUKE O USTROJSTVU I DJELOKRUGU  

UPRAVNIH TIJELA GRADA PULA-POLA  
 
Predlagatelj akta je gradonačelnik Grada Pule Filip Zoričić koji je vijećnicima obrazložio 
prijedlog odluke. 
 
U raspravi su sudjelovali: Elena Puh Belci u ime Kluba IDS-ISU-Zeleni; Sanja Radolović u 
ime Kluba SDP; U pojedinačnoj raspravi: Siniša Gordić, Sean Soldatić, Selma Ibrišagić, 
Miodrag Čerina-replika Igor Belas i Kristijan Biteri. Na pitanja u raspravi odgovorio je 
gradonačelnik Filip Zoričić. 
 
Predsjednica zaključuje raspravu i daje na glasanje točku 8. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

VIJEĆE sa 11 glasova “ZA”, 6 glasova “PROTIV” i sa 2 „SUZDRŽANA“ glasa 
donijelo točku 8. 

Odluku  
o ustrojstvu i djelokrugu upravnih tijela Grada Pula-Pola 
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AD – 9. DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE  
O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA GRADA PULE ZA 2021. GODINU 

 
Predlagatelj akta je gradonačelnik Grada Pule Filip zoričić te je uvodno izlaganje dala Vesna 
Sajić, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu. 
 
Budući se nitko nije javio za raspravu, Predsjednica zaključuje raspravu i daje na glasanje 
točku 9. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

VIJEĆE sa 10 glasova “ZA”, 6 glasova “PROTIV” i sa 2 „SUZDRŽANA“ glasa 
donijelo točku 9. 

Odluku 
o izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju 
Proračuna Grada Pule za 2021. godinu 

 
 
 
AD – 10. DONOŠENJE ODLUKE O UVJETIMA I POSTUPKU ZA IZBOR  

KANDIDATA ZA ČLANOVE NADZORNIH ODBORA TRGOVAČKIH  
DRUŠTAVA U KOJIMA GRAD PULA-POLA IMA UDJELE U  
VLASNIŠTVU (KAPITALU DRUŠTVA) 

 
Predlagatelj je gradonačelnik Filip Zoričić. Uvodno obrazloženje dala je Ingrid Bulian, 
pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu. 
 
U raspravi pojedinačnoj su sudjelovali: Elena Puh Belci, Mirko Jurkić-replika Dušica 
Radojčić; Ivana Mohorović, Miha Paus, Sean Soldatić. 
 
Predsjednica zaključuje raspravu i daje na glasanje točku 10. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

VIJEĆE sa 13 glasova “ZA”, s 1 glasom “PROTIV” i sa 7 „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo točku 10. 

 
Odluku 
o uvjetima i postupku za izbor kandidata za članove  
nadzornih odbora trgovačkih društava u kojima Grad Pula-Pola  
ima udjele u vlasništvu (kapitalu društva) 

 
 
 
AD – 11. DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O RASPOREĐIVANJU  

SREDSTAVA ZA FINANCIRANJE AKTIVNOSTI POLITIČKIH STRANAKA 
U GRADSKOM VIJEĆU GRADA PULA-POLA ZA 2021. GODINU 

 
Predlagatelj je gradonačelnik Filip Zoričić. Uvodno obrazloženje dala je Jasmina Nina 
Kamber, pročelnica Upravnog odjela za kulturu. 
 
Budući nije bilo rasprave Predsjednica zaključuje raspravu i daje na glasanje točku 11. te 
nakon glasanja utvrđuje da je 
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VIJEĆE sa 21 glasom “ZA”, bez glasa “PROTIV” i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo točku 11. 

 
Odluku 
o izmjeni odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje  
aktivnosti političkih stranaka u Gradskom vijeću Grada Pula-Pola za 2021. godinu 

 
 
Predsjednica utvrđuje da je dnevni red da iscrpljen te zaključuje 2. sjednicu Gradskog vijeća. 
Dichiaro conclusa la 2 sessione del consiglio municipale della Citta' di Pola. 

 
Dovršeno u 21:58 sati 
 
 
 
 
KLASA:021-05/21-01/72 
URBROJ:      
Pula, 14.07.2021. 
 
 

 
GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE 

 
 
 PREDSJEDNICA 
 Dušica Radojčić, v.r. 
 
 
 
 
 
 
 
 


